
Pløks generalforsamling 2023 

Formanden beretning 

 

Kære Pløks’er 

 

Velkommen til endnu en generalforsamling i Pløks – og dejligt ikke at skulle 

tale om Corona – så det vil jeg lade være med      Der er mange andre gode 

emner at tage fat i fra det forgange Pløks-år. 

 

Lad mig starte med vores børne-junior hold, hvor vores stærke trænerteam med 

Michael, Sune og Henrik i spidsen fortsat gør en stor indsats til gavn for vores 

børn og unge – alt fra inspirerende træning til hyggeaftener og klippeture. Sune 

kommer senere og fortæller mere, så jeg vil blot nøjes med at udtrykke klubbens 

taknemmelighed for jeres indsats.   

 

Hvis vi bliver i frivillighedens verden et øjeblik, så er det også værd at 

bemærke, at vi har fået omkring 20 nye vægvagter, som alle har været igennem 

Astrids kærlige og kyndige introduktion. Vi har fået omkring 15 nye 

instruktører, hvoraf en stor del kommer fra vores interne uddannelsesprogram 

med Kim Moltved som overinstruktør – andre har været gennem forbundets 

forløb, hvor vi også bidrager med instruktører i form af Anne-Marie og Jens 

Peter. Tak til både nye vægvagter/instruktører og naturligvis til jer alt-vidende 

instruktører, som deler ud af jeres viden med stor indlevelse og inspiration. 

 

Ved sidste generalforsamling i 2022 diskuterede vi mulige ombygninger i 

hallen, som bestyrelsen skulle undersøge nærmere. Det vi gjort – uden at der 

dog på nuværende tidspunkt foreligger konkrete forslag til ombygning. Vi er 

stadig i dialog med personer og firmaer omkring ideer og muligheder, så det vil 

også være et område, der kommer til at fylde i den kommende år. Desuden er 

der indkommet konkrete forslag til i aften, så vi kommer også til at diskutere 

dette senere i aften.  I samme boldgade, så havde vi også sidste år en ambition 

om at få gjort noget mere ved vores udearealer ved udendørsvæggen – det har vi 

arbejdet med og har nu nogle konkrete forslag, som vi er i tæt dialog med 

Ballerup kommune om. Det er trods alt deres arealer, så vi kan ikke helt 

uafhængigt gøre hvad vi vil. Der har endvidere været nogle udskiftninger af 

vores kontaktpersoner i kommunen, så det har også betydet, at der skulle indgås 

nye relationer og aftaler. Vi håber og tror dog på, at der i løbet af 

foråret/sommeren sker noget udenfor, med f.eks. træningsfaciliteter. 

 

Tillad mig at opremse et antal aktiviteter fra årets løb, som et beskedent 

vidnesbyrd om de ting der er sket i klubben: 

 



• Der har været klubtur til klipperne, herunder til Bornholm 

• Der har været uddelt frivillig gaver til den store gruppe af frivillige i 

klubben 

• Vi har omlagt vores nøglesystem 

• Ny sko-reol og oprettet abonnement på klatreblade 

• Udsmykning af cafe’en – tak til Lukas ! 

• Vi har afholdt 6 bestyrelsesmøde – og vi har fået en junior suppleant 

tilknyttet bestyrelsen (ikke officielt valg, så deltaget som ”observatør”) 

• Afholdt Pløks open – igen en stor opgave, som vi både er glade for og 

stolte af. 

• Afhold en lang række kurser – begynder, multipitch, inde til ude mv. 

• Afholdt 2 undervisningsforløb hhv. forår og efterår med voksenhold 

med Katrine som træner  

• Udgivet et antal nyhedsbreve som kan findes på hjemmesiden 

• Vi har været til BANFF mountain film festival organiseret gennem 

klubben 

• Vi har haft Kasper og Clara på landsholdstræningslejr i Paris 

 

Med den fare der i at nævne nogle aktiviteter, så har jeg helt sikkert glemt 

andre, som burde være nævnt – kan jeg på forhånd beklage. 

 

Lidt andre observationer fra det sidste år: 

 

• Der har været kommentarer om, at vi til tider er for mange i hallen – 

måske specielt i forbindelse med kurser og i uheldige tilfælde flere 

kurser samtidigt.  

Det evaluerer vi løbende i bestyrelsen – vi prøver naturligvis at undgå 

samtidige arrangementer, men mener ikke, at vi har nået grænsen for 

antal medlemmer endnu. 

 

• Vi har været og er fortsat i dialog med klatreforbundet og en række 

klubber omkring klatrevæggen på Amager Bakke. Det bliver måske 

muligt at kunne tilbyde vores medlemmer adgang til væggen i det 

kommende år – under forudsætning af, at de er indehaver af multipitch 

bevis. 

 

• Der foretages løbende opdatering af vores hjemmeside, som efterhånden 

indehold ganske mange brugbare informationer. Særligt vil jeg gerne 

opfordre til at læse afsnittet om vores ordensreglement, som er blevet 

uddybet med regler og begrænsninger for afholdelse af diverse 

arrangementer. 

 



• Rutebygning har efter den der periode jeg lovede ikke at tale igen 

kommet op i fart med mange nye spændende ruter, så også en tak til 

udvalget og de frivillige rutebyggere, der gør det sjovt at komme her og 

prøve kræfter med nye udfordringer. 

 

Sidst en tak til alle jer frivillige, der får klubben til at fungere, men også til de 

medlemmer som kommer her og er med til at skabe stemning og atmosfære, 

som jeg tror mange andre klubber misunder. Og så særlig hyldest til vores 

energibundt og igangsætter, Dennis Waldemar, som d. 27. januar i år var på 

scenen i Baltoppen Live for at modtage prisen som årets idrætsleder i Ballerup 

kommune.    

 

Med disse ord afsluttes min beretning for 2022.     


